
ŠPORTNO DRUŠTVO PRAVNIK

Paragrafi na strmini
Športno društvo Pravnlk alcer deluje le štlrl leta,

vendar pa se Ijubljanskl pravnlkl že več kot 10 let
udeležujejo različnlh športnorekreacljsklh dejavno-
stl. NJIhov poklic, več all manj vezan na stol In svinč-
nlk, Jlm vsekakor ne daje vellko možnosti za gibanje
In krepltev flzlčnlh sposobnostl. Pslhično delo pa za-
hteva tudl flzlčno vzdržljlvost.

Pred štirimi leti so ustano-
vili športno društvo odprtega
tipa, ki pa ga zvečine sestav-
ljajo pravniki. Teh je danes že
več kot tristo. Prve dejavnosti
so bile nogomet, namizni te-
nis in košarka, pozneje pa so
ustanovili še kegljaško, ša-
hovsko, odbojkarsko, tehni-
ško in splošno rekreacijsko
sekcijo.

Dejavnosti potekajo nepre-
trgoma. Udeležba je iz leta v
leto večja, čeprav je še veliko
takih, ki niso vključeni v
društvo. Po besedah predsed-
nika društva Francija Rupre-
ta pričakujejo, da se bo še
marsikateri delavec pravoco-
dja odločil za članstvo v kateri
od omenjenih sekcij.

Financiranje poteka s sred-
stvi, ki jih dobijo prek Zveze
telesnokulturnih organizacij,
dotacij pravosodnih institu-
cij, nekaj pa tudi prek članari-
ne. Dvakrat na leto izdajo svoj
Bilten in v njem objavijo ne-

kaj oglasov, ki pomenijo do-
datni vir financiranja. Gled na
to, da tako zbrana sredstva ne
zadostujejo, so se dogovorili,
da bodo nekatere stroške krili
tudi sami. Tako zberejo tudi
do polovice stroškov za pokri-
te objekte.

O svojem delovanju poroča-
jo v Biltenu, poleg tega pa

večje akcije opišejo tudi v
pravniški reviji Pravna pra-
ksa. V pravosodni hiši na Tav-
čarjevi ulici pa imajo tudi lič-
no omarico, v kateri so števil-
na obvestila o posameznih de-
javnostih in akcijah.

Društvo organizira številna
športna tekmovanja. Nekate-
ra so že tradicionalna. Eno
najbolj zanimivih pa je jugo-
slovariski »Skilex«, nekakšno
pravniško državno prvenstvo
v veleslalomu in tekih, zdru-
ženo s strokovnim posvetova-
njem. Letos so ga prvič orga-
nizirali člani društva Pravnik.
Zanimiva pa je bila tema, ki
so jo obravnavali na strokov-
nem seminarju. Govorili so o
problematiki pravne ureditve
na smučiščih in o problemih
sodne prakse pri odškodni-
nah zaradi nesreč na smuči-
š č u - Jurij Popov


